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Aan het college 
 
 

Vergadering : Gecombineerde commissievergadering 7 april 2016 

Vraagsteller : D.J. Brummans 

Onderwerp : Kredietaanvraag gemeentehuis nieuwe stijl  

Datum : 1 april 2016 

 
Geacht College, 
 
Graag zien wij inzake bovenvermeld agendapunt de volgende vragen beantwoord; 
 
Vraag 1 
In de raadsvergadering van 6 juni 2013 heeft de raad kredieten verstrekt voor: 
Aanpassing klimaatinstallatie (incl. Onvoorzien) € 790.000,- 
Aanbrengen gevelinstallatie € 120.000,- 
Vervangen vloertegels hal € 130.000,- 
Facilitaire kosten € 85.000,- (schoonmaak, inhuur extra beveiliging, verhuis- en ICT kosten) 
Totaal: € 1.125.000,- 
 
Uit de thans voorliggende kredietaanvraag (BM 0602) blijkt dat de tegelvloer tot op heden nog niet is 
hersteld.  
a) Wat is er tot op dit moment uitgegeven aan bovengenoemde zaken vanaf de kredietverstrekking in 
de raadsvergadering van 6 juni 2013? 
b) Welke zaken zijn inmiddels aangepakt? 
c) M.b.t. de klimaatbeheersing; in hoeverre is hierbij de raadszaal meegenomen? In 2013 werd al 
geklaagd over het klimaat in de raadszaal. 
d) M.b.t. de vloer; Het CDA heeft in een voorgaande raadsperiode voorgesteld om een informatiezuil 
te plaatsen in de hal (passend in het tijdperk van digitale informatievoorziening). Kan dit alsnog 
gerealiseerd worden, gelijktijdig met het vervangen van de vloer?  
 
Vraag 2 
Dakaanpassing; hierover was overigens ook reeds sprake in 2013. Op pagina 2 van het raadsvoorstel 
maakt u melding van een separaat raadsvoorstel.  

a) Wat houdt dit separate raadsvoorstel in? 
b) Betekent dit separate voorstel een aparte kredietaanvraag ? 

 
Vraag 3 
De parkeergarage wordt geïnspecteerd en er komt een separaat raadsvoorstel. 
Betekent dit separate voorstel een aparte kredietaanvraag voor eventueel gewenste c.q. 
noodzakelijke aanpassingen? 
 
Vraag 4 
De reproruimte voldoet nog steeds niet aan de arbo eisen. Dit was medio 2013 ook reeds 
geconstateerd. Waarom zijn er nog steeds werkplekken in de reproruimte? 
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Vraag 5 
Gesproken wordt over huisvesting van de politie en de wens van de politie om ook in het weekend 
gebruik te maken van hun werkruimte. 
a) Mogen wij hieruit concluderen dat de gemeente politiehuisvesting in het weekend gaat faciliteren? 
b) Wat zijn hiervan de kosten? 
c) Wat betaalt de politie hieraan mee? 
 
Vraag 6 
Voor de bestuursvleugel is nieuw meubilair aangeschaft. Inmiddels is het meubilair in de raadszaal 
ook vernieuwd evenals de geluidsinstallatie. 
Het is ons ontgaan wanneer de raad voor deze zaken een krediet ter beschikking heeft gesteld. 
Heeft de raad hiervoor een krediet ter beschikking gesteld? Zo nee, welke procedure heeft u dan 
gevolgd? 
 
Vraag 7 
U stelt voor om het gevraagde krediet te dekken vanuit de algemene reserve. Wat zijn hiervoor uw 
argumenten? 
 
Vraag 8 
U beoogt met de beschreven aanpassingen te komen tot  “technisch gezonde en sfeervolle 
publieksruimten met een toekomstbestendige inrichting die eenheid en het “ Moerdijk-gevoel”  
uitstralen en waar inwoners en bezoekers zich welkom voelen”. 
Deze zin (citaat uit RV) suggereert dat u op de hoogte bent van de wensen van inwoners t.a.v. de 
beschreven aanpassingen. Op welke wijze heeft u de wensen van inwoners ten aanzien van deze 
aanpassingen geïnventariseerd? 
 
Vraag 9 
Kunt u ons een uitgebreide kostenspecificatie m.b.t. dit raadsvoorstel doen toekomen? 
 
Tot zover onze vragen. Uw antwoorden zien wij met belangstelling tegemoet. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
de griffie 


